

## Warren Consolidated Schools

1.888.4WCS.KIDS www.wcskids.net

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

ADMINISTRATION BUILDING 31300 Anita Warren, MI 48093 586.825.2400 Board of Education Susan G. Trombley, President Megan E. Papasian-Broadwell, Vice President I. Susan Kattula, Secretary Susan M. Jozwik, Treasurer Leah A. Berdy, Trustee Carl Weckerle, Trustee Brian White, Trustee

> Robert D. Livernois, Ph.D. Superintendent

August 7, 2020

Dear WCS Community,

As anticipated, things are changing rapidly over whether schools should re-open for in-person instruction or start online through a virtual option. In fact, some districts across the state have already announced their decision to go virtual for the fall, citing well-documented safety concerns.

In my conversations with our parents and staff, nearly everyone understands the challenges of bringing students and teachers safely back into classrooms and onto school buses given how the coronavirus spreads and the need for social distancing, wearing masks, and managing students throughout the school. They also understand that we have so many students in our community who desperately need in-person support from our outstanding teachers and support staff.

An important step in our work to find the right solution for our schools, our principals and staff will continue working on our Return to School plan that will help support an eventual recommendation to the Board of Education for how school should open in September, whether in-person, virtual, or a combination of both.

Also, to clear up any misinformation, our Board of Education recently had to approve an initial Return to School plan to comply with Governor Whitmer's Executive Order 2020-142, which required us to submit, by August 15th, a plan that reflected her Roadmap for each phase. Not submitting an approved plan would have put us out of compliance with the order. This initial plan will be used by our principals and modified accordingly once a review of our facilities has been completed.

On a related note, I wanted share with you that since we launched our Fall Options Parent Survey, about 8% of our parents have officially registered for our virtual option. In addition, the survey has really helped us understand the many needs and challenges our community faces during this very difficult time.

As we look ahead, stay tuned to wcskids.net for more information and future meetings. As always, I will keep you updated as we move through this process. Please continue to stay safe and be healthy.

Sincerely,

Guneno.

Robert D. Livernois, Ph.D. Superintendent

International District Accreditation



Warren Consolidated Schools is an equal opportunity employer. Auxiliary aids and services are available upon request to individuals with disabilities.



7 آب/أغسطس 2020

عزيزي WCS المجتمع ،

وكما هو متوقع، فإن الأمور تتغير بسر عة حول ما إذا كان ينبغي إعادة فتح المدارس للتعليم الشخصي أو البدء عبر الإنترنت من خلال خيار افتراضي. في الواقع، أعلنت بعض المناطق في جميع أنحاء الولاية بالفعل قرار ها بالذهاب افتراضيًا للسقوط، مشيرة إلى مخاوف موثقة جيدًا بشأن السلامة.

في محادثاتي مع والدينا وموظفينا، يدرك الجميع تقريبًا تحديات إعادة الطلاب والمعلمين بأمان إلى الفصول الدراسية وإلى الحافلات المدرسية نظرًا لمدى انتشار الفيروس التاجي والحاجة إلى التناعم الاجتماعي، وارتداء الأقنعة، وإدارة الطلاب في جميع أنحاء المدرسة. كما أنهم يفهمون أن لدينا الكثير من الطلاب في مجتمعنا الذين هم في حاجة ماسة إلى الدعم الشخصي من معلمينا المتميزين وموظفي الدعم.

خطوة هامة في عملنا لإيجاد الحل المناسب لمدار سنا، وسيواصل مدير ونا وموظفونا العمل على خطة العودة إلى المدر سة التي ستساعد في دعم توصية في نهاية المطاف إلى مجلس التعليم حول كيفية افتتاح المدر سة في سبتمبر ، سواء كان ذلك شخصيًا أو افتر اضيًا أو مزيجًا من كليهما.

أيضا، لتوضيح أي معلومات مضللة، كان على مجلس التعليم لدينا مؤخرا الموافقة على خطة أولية للعودة إلى المدرسة للامتثال للأمر التنفيذي للحاكم ويتمر 2020-142، الذي يتطلب منا أن نقدم، بحلول 15 أغسطس، خطة تعكس خارطة الطريق الخاصة بها لكل مرحلة. عدم تقديم خطة معتمدة كان سيضعنا خارج نطاق الامتثال للأمر. سيتم استخدام هذه الخطة الأولية من قبل مديرينا وتعديلها وفقًا لذلك بمجرد الانتهاء من مراجعة مرافقنا.

على صعيد ذي صلة، أردت أن أشاطركم أنه منذ أن أطلقنا لدينا الخريف خيارات الأصل المسح، حوالي 8٪ من والدينا قد سجلت رسميا لخياراتنا الظاهري. بالإضافة إلى ذلك، ساعدتنا الدراسة الاستقصائية على فهم الاحتياجات والتحديات العديدة التي يواجهها مجتمعنا خلال هذا الوقت العصيب للغاية.

ونحن نتطلع إلى المستقبل، ترقبوا wcskids.net لمزيد من المعلومات والاجتماعات في المستقبل. كما هو الحال دائما، وأظل لكم تحديث ونحن نمضي قدما من خلال هذه العملية. يرجى الاستمرار في البقاء آمنة وتكون صحية.

اخلاص

روبرت د. ليفرنوا، دكتوراه المشرف